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OR. 0012.4.10.2022 

 

PROTOKÓŁ nr 39/22 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, 

które odbyło się w dniu 27 czerwca 2022 r.  

pod przewodnictwem Pana Tomasza Grajnerta 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji: 

1. Akulicz Tomasz 

2. Maciej Bryś – Z-ca Przewodniczącego 

3. Buda Radosław 

4. Duda Robert 

5. Grajnert Tomasz – Przewodniczący 

6. Jerzy Paluszek 

Spoza członków Komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Paweł Okrasa – Burmistrz Wielunia; 

2. Joanna Skotnicka-Fiuk – Zastępca Burmistrza Wielunia; 

3. Magdalena Majkowska – Sekretarz Miasta; 

4. Anna Podgórniak – Skarbnik Miasta;  

5. Andrzej Dabroski – Dyrektor ZOPOW; 

6. Romuald Kucharczyk – Z-ca Dyrektora ZOPOW; 

7. Michał Janik – Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego; 

8. Jan Książek – Dyrektor Muzeum Ziemi Wieluńskiej; 

9. Iwona Podeszwa – Dyrektor Miejskiej i Gminnej Biblioteki Publicznej w Wieluniu; 

10. Katarzyna Tasarz – Kierownik MGOPS w Wieluniu; 

11. Maciej Preś – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju; 

12. Bartosz Skupień – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej  

13. Magdalena Przesmycka – pracownik księgowości Miejskiej i Gminnej Biblioteki Publicznej                  

w Wieluniu 

Lista obecności stanowi zał. nr 1. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Informacja o sporządzonym protokole nr 37 z wcześniejszego posiedzenia. 

3. Zaopiniowanie: 

1)  sprawozdania finansowego Gminy Wieluń za 2021 rok; 

2)  informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Wieluń według stanu na dzień                             

31 grudnia 2021 roku; 

3)  sprawozdań rocznych z wykonania planów finansowych za 2021 rok; 

a) Miejskiej i Gminnej Biblioteki Publicznej, 
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b) Muzeum Ziemi Wieluńskiej, 

c) Wieluńskiego Domu Kultury. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa                      

w Gminie Wieluń na rok szkolny 2022/2023.  

5.  Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie współdziałania z Powiatem Wieluńskim                      

w zakresie organizacji nauczania religii. 

6.  Zapoznanie się z informacją o organizacji roku szkolnego 2022/2023 w szkołach                                          

i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Wieluń. 

7. Zapoznanie się z funkcjonowaniem nowopowstałych terenów rekreacyjnych oraz realizacją 

nowych projektów. 

8. Zapoznanie się z informacją dotyczącą korzystania z zajęć na pływalni, profilaktycznej opieki 

zdrowotnej prowadzonej w szkołach, gimnastyki korekcyjno – kompensacyjnej                                             

w roku szkolnym 2021/2022. 

9. Zapoznanie się z informacją na temat przygotowań do Biegu Pokoju i Pojednania. 

10. Zapoznanie się z informacją na temat Biegu Pamięci. 

11. Zapoznanie się z informacją dotyczącą pomocy materialnej dla uczniów z Gminy Wieluń. 

12. Zapoznanie się z ofertą zorganizowanego wypoczynku w okresie wakacji przez placówki 

oświatowe, kulturalne i sportowe. 

13. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

14. Zamknięcie posiedzenia.        

 

Porządek obrad stanowi zał. nr 2 do protokołu. 

 

Punkt 1 

 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Grajnert przywitał wszystkich obecnych, dokonał otwarcia 

posiedzenia, stwierdził kworum (na stan 8 członków obecnych było 6). Zaproponował 

wprowadzenie w pkt 3 porządku obrad ppkt pn. „sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Wieluń za 2021 rok wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o tym sprawozdaniu”. 

Następnie zarządził głosowanie kto jest za wprowadzeniem do  proponowanego porządku obrad 

nowego punktu, kto jest przeciw a kto wstrzymuje się od głosu. W głosowaniu udział wzięło                         

6 radnych. Komisja (przy 6 głosach ,,za”) wprowadziła ww. pkt do porządku obrad. Zapytał                           

o propozycje zmiany w porządku obrad. Nikt nie zgłosił się.   

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Informacja o sporządzonym protokole nr 37 z wcześniejszego posiedzenia. 

3. Zaopiniowanie: 

1) sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Wieluń za 2021 rok wraz z opinią 

Regionalnej Izby Obrachunkowej o tym sprawozdaniu; 
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2) sprawozdania finansowego Gminy Wieluń za 2021 rok; 

3) informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Wieluń według stanu na dzień                             

31 grudnia 2021 roku; 

4) sprawozdań rocznych z wykonania planów finansowych za 2021 rok: 

a) Miejskiej i Gminnej Biblioteki Publicznej, 

b) Muzeum Ziemi Wieluńskiej, 

c) Wieluńskiego Domu Kultury. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa                      

w Gminie Wieluń na rok szkolny 2022/2023.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie współdziałania z Powiatem Wieluńskim                      

w zakresie organizacji nauczania religii. 

6. Zapoznanie się z informacją o organizacji roku szkolnego 2022/2023 w szkołach                                          

i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Wieluń. 

7. Zapoznanie się z funkcjonowaniem nowopowstałych terenów rekreacyjnych oraz realizacją 

nowych projektów. 

8. Zapoznanie się z informacją dotyczącą korzystania z zajęć na pływalni, profilaktycznej 

opieki zdrowotnej prowadzonej w szkołach, gimnastyki korekcyjno – kompensacyjnej                                             

w roku szkolnym 2021/2022. 

9. Zapoznanie się z informacją na temat przygotowań do Biegu Pokoju i Pojednania. 

10. Zapoznanie się z informacją na temat Biegu Pamięci. 

11. Zapoznanie się z informacją dotyczącą pomocy materialnej dla uczniów z Gminy Wieluń. 

12. Zapoznanie się z ofertą zorganizowanego wypoczynku w okresie wakacji przez placówki 

oświatowe, kulturalne i sportowe. 

13. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

14. Zamknięcie posiedzenia.        

 

Uwag nie zgłoszono. 

Punkt 2 

 

Informacja o sporządzonym protokole nr 37/22 z poprzedniego posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Grajnert zapytał czy ktoś ma pytania odnośnie protokołu. Nikt nie 

zgłosił się.  

 

Komisja przyjęła protokół 37/22. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Punkt 3 

 

Zaopiniowanie: 
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1) sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Wieluń za 2021 rok wraz z opinią Regionalnej 

Izby Obrachunkowej o tym sprawozdaniu, zał. nr 3; 

2) sprawozdania finansowego Gminy Wieluń za 2021 rok, zał. nr 4; 

3) informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Wieluń według stanu na dzień                             

31 grudnia 2021 roku, zał. nr 5. 

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Grajnert wskazał dział 801 Oświata i wychowanie, gdzie zapisane 

jest, że w ramach wydatków inwestycyjnych zrealizowano następujące zadania: budowa hali przy 

Szkole Podstawowej nr 5 i rozbudowa Szkoły Podstawowej w Kurowie. Zapytał jakie zadania były 

realizowane w 2021 roku.  

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że jeżeli chodzi o Szkołę Podstawową w Kurowie 

to prace są już na ukończeniu.  

 

Naczelnik IR Maciej Preś poinformował, że uzyskanie pozwolenia na budowę prowadziła szkoła                  

i uzyskanie dokumentów przeciągało się w czasie.  

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Grajnert podziękował za odpowiedź. Zapytał, czy ktoś chciałby 

zabrać głos w tym punkcie. Nikt nie zgłosił się. Zarządził głosowania: 

1) kto jest za pozytywną opinią sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Wieluń za 2021 rok 

wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o tym sprawozdaniu, kto przeciw a kto 

wstrzymuje się od głosu. W głosowaniu udział wzięło 6 radnych. Komisja (przy 4 głosach 

,,za”, 2 głosach „wstrzymujących się”) wydała pozytywną opinię; 

2) kto jest za pozytywną opinią sprawozdania finansowego Gminy Wieluń za 2021 rok, kto 

przeciw a kto wstrzymuje się od głosu. W głosowaniu udział wzięło 6 radnych. Komisja (przy 

4 głosach ,,za”, 2 głosach „wstrzymujących się”) wydała pozytywną opinię; 

3) kto jest za pozytywną opinią informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Wieluń 

według stanu na dzień 31 grudnia 2021 roku, kto przeciw a kto wstrzymuje się od głosu.         

W głosowaniu udział wzięło 6 radnych. Komisja (przy 6 głosach ,,za”) wydała pozytywną 

opinię. 

 

Opinia nr 128/39/22 stanowi zał. nr 6. 

Opinia nr 129/39/22 stanowi zał. nr 7. 

Opinia nr 130/39/22 stanowi zał. nr 8. 

 

Zaopiniowanie: 

4) sprawozdań rocznych z wykonania planów finansowych za 2021 rok: 

a)    Miejskiej i Gminnej Biblioteki Publicznej, zał. nr 9, 

b)   Muzeum Ziemi Wieluńskiej, zał. nr 10, 

c) Wieluńskiego Domu Kultury, zał. nr 11. 
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Przewodniczący Komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie. Nikt 

nie zgłosił się. Zarządził głosowania: 

1) kto jest za pozytywną opinią sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego                   

za 2021 rok Miejskiej i Gminnej Biblioteki Publicznej, kto przeciw a kto wstrzymuje się                   

od głosu. W głosowaniu udział wzięło 6 radnych. Komisja (przy 6 głosach ,,za”) wydała 

pozytywną opinię; 

2) kto jest za pozytywną opinią sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego                     

za 2021 rok Muzeum Ziemi Wieluńskiej, kto przeciw a kto wstrzymuje się od głosu.                         

W głosowaniu udział wzięło 6 radnych. Komisja (przy 6 głosach ,,za”) wydała pozytywną 

opinię; 

3) kto jest za pozytywną opinią sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego                      

za 2021 rok Wieluńskiego Domu Kultury, kto przeciw a kto wstrzymuje się od głosu.                        

W głosowaniu udział wzięło 6 radnych. Komisja (przy 6 głosach ,,za”) wydała pozytywną 

opinię. 

 

Opinia nr 131/39/22 stanowi zał. nr 12. 

Opinia nr 132/39/22 stanowi zał. nr 13. 

Opinia nr 133/39/22 stanowi zał. nr 14. 

 

Radny Radosław Buda poruszył kwestię kościoła oraz genezę jego zakupu. Zapytał na jakim jest               

to etapie. Poprosił o objaśnienie w kilku zdaniach.  

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa omówił kwestię finalizowania zakupu. Poinformował, że odbył 

się konsystorz w kościele ewangelickim. Dodał że sprawa ta jest już na finiszu. Omówił szczegóły 

spotkania. Powiedział, że zależy mu, aby akt notarialny został podpisany do końca wakacji. 

Poinformował, że w ostatnim kwartale tego roku zostanie ogłoszony nabór wniosków na projekty 

związane z obiektami zabytkowymi.  

 

Dyrektor Muzeum Ziemi Wieluńskiej Jan Książek podziękował, Panu Burmistrzowi  oraz radnym                

za przeznaczenie środków, co jest pierwszym warunkiem przystąpienia do dalszych procedur. 

Nadmienił, że teren należy zagospodarować przyrodniczo. Wspominał o konieczności 

przeprowadzenia badań archeologicznych, kulturowych na tym terenie. Zadeklarował, że wraz                  

z pracownikami zrobi oględziny terenu. Wskazał, że przygotowując program funkcjonalno-

użytkowy trzeba poznać plany, projekty, których jeszcze nie ma. Poinformował, że trzeba będzie 

uporać się również z gołębnikiem ulokowanym nad kościołem. Powiedział, że należy dbać                         

o estetykę miasta, o zabytki i nie można dopuścić do całkowitego zawalenia się kościoła,                                

co mogłoby nastąpić za kolejne 5-10 lat. Poinformował, że obiekt w postaci kościoła przeznaczony 

zostałby na cele wystawiennicze, konferencyjne, koncertowe. Wskazał dziedziniec na zajęcia 

dydaktyczne dla dzieci i młodzieży oraz cele wypoczynkowe dla osób starszych. Zwrócił uwagę                

na piękny drzewostan o który należy zadbać. Poinformował, że od strony plant mogłaby zostać 

stworzona przestrzeń sensoryczna. Stwierdził, że plebania powinna pełnić funkcje muzealne, 

częściowo administracyjne a częściowo magazynowe. Podsumował, że byłby to ostatni tak ważny  
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zabytek, który w starej, historycznej części miasta zostanie zrewitalizowany. Dodał, że ulica 

Ewangelicka będzie niezwykle ciekawą przestrzenią. 

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa podkreślił, że będzie to muzeum cywilnych ofiar wojny. 

 

Dyrektor Muzeum Ziemi Wieluńskiej Jan Książek zwrócił uwagę, że do wielu instytucji osoby                        

z problemami ruchowymi nie mogą wejść. Wskazał, że także do muzeum nie ma możliwości 

wjechania na wózku inwalidzkim i że powinna zostać zamontowana winda. 

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Grajnert zaproponował, aby ze względu na obecność dyrekcji 

placówek kulturalnych punkt 12 pn. „Zapoznanie się z ofertą zorganizowanego wypoczynku                      

w okresie wakacji przez placówki oświatowe, kulturalne i sportowe” został przeniesiony na punk 

4. Zarządził głosowanie kto jest za zmianą porządku obrad, kto jest przeciw a kto wstrzymuje się 

od głosu. W głosowaniu udział wzięło 6 radnych. Komisja (przy 6 głosach ,,za”) zmieniła kolejność 

punktów porządku obrad. 

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Informacja o sporządzonym protokole nr 37 z wcześniejszego posiedzenia. 

3. Zaopiniowanie: 

1) sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Wieluń za 2021 rok wraz z opinią 

Regionalnej Izby Obrachunkowej o tym sprawozdaniu; 

2) sprawozdania finansowego Gminy Wieluń za 2021 rok; 

3) informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Wieluń według stanu na dzień                             

31 grudnia 2021 roku; 

4) sprawozdań rocznych z wykonania planów finansowych za 2021 rok: 

a) Miejskiej i Gminnej Biblioteki Publicznej, 

b) Muzeum Ziemi Wieluńskiej, 

c) Wieluńskiego Domu Kultury. 

4. Zapoznanie się z ofertą zorganizowanego wypoczynku w okresie wakacji przez placówki 

oświatowe, kulturalne i sportowe. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa                      

w Gminie Wieluń na rok szkolny 2022/2023.  

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie współdziałania z Powiatem Wieluńskim                      

w zakresie organizacji nauczania religii. 

7. Zapoznanie się z informacją o organizacji roku szkolnego 2022/2023 w szkołach                                          

i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Wieluń. 

8. Zapoznanie się z funkcjonowaniem nowopowstałych terenów rekreacyjnych oraz realizacją 

nowych projektów. 

9. Zapoznanie się z informacją dotyczącą korzystania z zajęć na pływalni, profilaktycznej 

opieki zdrowotnej prowadzonej w szkołach, gimnastyki korekcyjno – kompensacyjnej                                             

w roku szkolnym 2021/2022. 



7 
 

10. Zapoznanie się z informacją na temat przygotowań do Biegu Pokoju i Pojednania. 

11. Zapoznanie się z informacją na temat Biegu Pamięci. 

12. Zapoznanie się z informacją dotyczącą pomocy materialnej dla uczniów z Gminy Wieluń. 

13. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

14. Zamknięcie posiedzenia.        

 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Punkt 4 

 

Zapoznanie się z ofertą zorganizowanego wypoczynku w okresie wakacji przez placówki 

oświatowe, kulturalne i sportowe, zał. nr 15. 

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos w tym 

punkcie. Nikt nie zgłosił się. Podziękował dyrektorom jednostek za zorganizowanie wypoczynku              

na rzecz społeczności wieluńskiej oraz za obecność na posiedzeniu.  

 

Informacja została przyjęta. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Punkt 5 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa                                          

w Gminie Wieluń na rok szkolny 2022/2023, zał. nr 16.  

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos. Nikt nie zgłosił się. 

Zarządził głosowanie, kto jest za pozytywną opinią projektu uchwały w sprawie ustalenia średniej 

ceny jednostki paliwa w Gminie Wieluń na rok szkolny 2022/2023, kto jest przeciw a kto 

wstrzymuje się od głosu. W głosowaniu udział wzięło 6 radnych. Komisja (przy 6 głosach ,,za”) 

wydała pozytywną opinię. 

 

Opinia nr 134/39/22 stanowi zał. nr 17. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Punkt 6 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie współdziałania z Powiatem Wieluńskim                                           

w zakresie organizacji nauczania religii, zał. nr 18. 

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos. Nikt nie zgłosił się. 

Zarządził głosowanie, kto jest za pozytywną opinią projektu uchwały w sprawie współdziałania                  
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z Powiatem Wieluńskim w zakresie organizacji nauczania religii, kto jest przeciw a kto wstrzymuje 

się od głosu. W głosowaniu udział wzięło 6 radnych. Komisja (przy 6 głosach ,,za”) wydała 

pozytywną opinię. 

 

Opinia nr 135/39/22 stanowi zał. nr 19. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Punkt 7 

 

Zapoznanie się z informacją o organizacji roku szkolnego 2022/2023 w szkołach                                                        

i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Wieluń, zał. nr 20. 

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos. Nikt nie zgłosił się. 

Podziękował Panu Dyrektorowi za sporządzenie szczegółowej informacji. 

 

Informacja została przyjęta. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Punkt 8 

 

Zapoznanie się z funkcjonowaniem nowopowstałych terenów rekreacyjnych oraz realizacją nowych 

projektów, zał. nr 21. 

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Grajnert wskazał co zostało zrealizowane w poprzednim roku                       

i na początku bieżącego roku. Zapytał czy  na ten rok jest coś jeszcze zaplanowane. 

 

Naczelnik GKM Bartosz Skupień odpowiedział, że zostały dostarczone nowe urządzenia na plac 

zabaw w kilku lokalizacjach. Poinformował, że w tym tygodniu powinien nastąpić montaż. 

Powiedział, że siłownie zostały już postawione. 

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Grajnert zapytał czy dużo obiektów jest zniszczonych. 

 

Naczelnik GKM Bartosz Skupień odpowiedział, że jest ich sporo. Dodał, że w każdym miesiącu coś 

się dzieje.  

 

Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk poinformowała, że na placu zabaw w okolicy 

Amfiteatru celowo zostało zblokowane jedno z urządzeń ze względów bezpieczeństwa. Dodała,             

że mimo wszelkich certyfikatów, przy maksymalnym korzystaniu z urządzenia stanowiło ono 

niebezpieczeństwo dla korzystających z niego dzieci. Podała, że po konsultacji z producentem 

urządzenie zostanie zamienione na inne.  
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Radny Radosław Buda w imieniu mieszkańców ul. Tuwima podziękował za przeniesienie siłowni 

napowietrznej z ul. Kochanowskiego. Poinformował, że uczestniczył w spotkaniu z mieszkańcami 

w tamtym miejscu. Zapytał, czy zostanie zamontowana ławka i piaskownica w tamtym miejscu. 

Poprosił o podanie precyzyjnego terminu realizacji.  

 

Naczelnik GKM Bartosz Skupień odpowiedział, że co do ławki problemu nie będzie na pewno, 

natomiast jeżeli chodzi o piaskownicę to zgodnie z prawem muszą być zachowane określone 

odległości od ulicy. 

 

Radny Tomasz Akulicz poruszył kwestie zagospodarowania jakiegoś terenu także dla seniorów. 

Nawiązał do tematu poruszanego podczas posiedzenia Miejskiej Rady Seniorów dotyczącego pola 

do gry w bule. Zapytał, czy jest plan utworzenia bulodromu na terenie Wielunia, aby osoby starsze 

również mogły aktywnie spędzać czas na świeżym powietrzu. 

 

Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk poinformowała, że podczas posiedzenia 

Miejskiej Rady Seniorów członkowie tej rady sami nie potrafili wskazać miejsca odpowiedniego dla 

nich. Dodała, że zaproponowano Radnym Miejskiej Rady Seniorów, aby takie miejsce zostało 

zagospodarowane przy WOSiRze na miejscu po dawnej strzelnicy, pomiędzy skateparkiem                         

a przyszłym boiskiem. Dodała, że seniorzy zaakceptowali zaproponowane miejsce. Poinformowała, 

że wydział merytoryczny nad tym pracuje.  

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa wyraził zdanie, że seniorzy mają dużo radości przez                                      

to, że spacerują po lasku miejskim i ogrodzie botanicznym, co jest dla nich formą relaksu                                  

i odpoczynku. Wskazał, że jest tam sporo ławek na których można spocząć. Poddał w wątpliwość 

czy bule będą dobrym pomysłem. Stwierdził natomiast, że o ile seniorzy tego oczekują to zostanie 

to zrobione.  

 

Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk stwierdziła, że korzystanie z tego będzie 

sporadyczne. 

 

Radny Radosław Buda zakomunikował, że wcale nie będzie tym zainteresowania.  

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa oznajmił, że na początku może będzie to uznane za atrakcję.  

 

Radny Jerzy Paluszek przekazał podziękowania od mieszkańców osiedla Bugaj za rozbudowę 

siłowni napowietrznej o dodatkowe przyrządy. 

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos. Nikt nie zgłosił się. 

 

Informacja została przyjęta. 

 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
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Punkt 9 

 

Zapoznanie się z informacją dotyczącą korzystania z zajęć na pływalni, profilaktycznej opieki 

zdrowotnej prowadzonej w szkołach, gimnastyki korekcyjno – kompensacyjnej                                             

w roku szkolnym 2021/2022, zał. nr 22. 

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Grajnert poinformował, że wszystkie informacje przekazane                    

ze szkół zamieszczone zostały w panelu Radnego. Zapytał o przyczynę niekorzystania z zajęć 

basenowych w Szkole Podstawowej nr 2 w Wieluniu. 

 

Dyrektor ZOPOW Andrzej Dąbrowki odpowiedział, że jest to jedyna szkoła w Wieluniu, która 

posiada dwie sale gimnastyczne.  

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Grajnert podkreślił, że korzystanie z pływalni jest inną formą zajęć 

ruchowych. Zapytał czy uczniowie nie wykazują zainteresowania. 

 

Dyrektor ZOPOW Andrzej Dąbrowki odpowiedział, że nie posiada takich informacji dlatego nie 

może odpowiedzieć na to pytanie.  

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy Pan Dyrektor posiada informacje czy 

nauczyciele wspomnianej wcześniej szkoły posiadają uprawnienia instruktorskie.  

 

Dyrektor ZOPOW Andrzej Dąbrowki odpowiedział, że nie posiada takich informacji. 

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos. Nikt nie 

zgłosił się. 

 

Informacja została przyjęta. 

 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Punkt 10 

 

Zapoznanie się z informacją na temat przygotowań do Biegu Pokoju i Pojednani, zał. nr 23.  

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Grajnert zapytał czy są jakieś pytania w tym punkcie. Nikt nie 

zgłosił się. 

 

Informacja została przyjęta. 

 

Uwag nie zgłoszono. 
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Punkt 11 

 

Zapoznanie się z informacją na temat Biegu Pamięci, zał. nr 24. 

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos. Nikt nie zgłosił się. 

 

Informacja została przyjęta. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Punkt 12 

 

Zapoznanie się z informacją dotyczącą pomocy materialnej dla uczniów z Gminy Wieluń, zał. nr 25. 

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos. Nikt nie zgłosił się. 

 

Informacja została przyjęta. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Punkt 13 

 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Grajnert poruszył kwestię ogródków działkowych na terenie 

pomiędzy przy ul. Paderewskiego a ul. Skłodowskiej. Wskazał, że mieszkańcy protestowali 

przeciwko ich likwidacji. Zapytał, czy zostały podjęte tam jakieś działania. 

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa poinformował, że już wcześniej została przedstawiona koncepcja 

na zagospodarowanie tego terenu. Podał, że mieszkańcy jednak nie przyjmują tego w tej formule, 

że nie potrzebują terenów zielonych otwartych, dlatego zostało to wycofane. Zakomunikował,                

że będą przedłużane umowy z zainteresowanymi, ale na trochę innych warunkach. Poinformował, 

że w drodze konsultacji po wielu pytaniach o siłownie napowietrzne i place zabaw uznano, że tam 

byłoby odpowiednie miejsce, jednak wielu mieszkańców sprzeciwiło się temu.  

 

Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk dodała, że plac zabaw powstanie, ale bez 

alejek i ławek. 

 

Radny Tomasz Akulicz zapytał, czy rozważany jest temat sprzedaży części targowiska, czy odbędzie 

się przetarg. 
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Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa poinformował, że planuje zorganizować spotkanie z osobami, 

które w tym konkretnie miejscu prowadzą handel. Powiedział, że chciałby zaproponować                            

im możliwość przeniesienia w inną przestrzeń targowiska. Poinformował, że sam nie planuje tego 

sprzedać, ponieważ działka nie jest jego własnością. Wyjaśnił, że może jedynie przygotować 

projekt uchwały w tej sprawie a decyzję podejmie Rada Miejska. Zakomunikował, że ww. teren 

chciałby wykupić wieluński przedsiębiorca, który chciałby rozbudować swoją firmę.  

 

Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk poinformowała, że osoba, która złożyła 

wniosek o wykup terenu nie posiada prawa do pierwokupu, dlatego musiałby odbyć się przetarg. 

 

Radny Tomasz Akulicz zapytał, czy zostały już podjęte jakieś kroki w tej sprawie, czy zostały 

dokonane wyceny tego terenu. 

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że kroki nie mogły zostać podjęte. Powiedział,                 

że kiedy wpłynął pisemny wniosek przedsiębiorcy wyrażający wolę zakupu tej działki, to nie mógł 

zostać zignorowany i należy przeprowadzić całą procedurę. Powiadomił, że procedura ta została 

rozpoczęta tym, że wszyscy którzy tam handlują zostali poinformowani o spotkaniu w tej sprawie. 

Podał, że jest kilkanaście osób handlującym w tamtym miejscu.  

 

Radny Radosław Buda zapytał jaka jest powierzchnia działki.  

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że nie pamięta teraz dokładnie, opisał 

przestrzennie zakres omawianej działki.  

 

Radny Radosław Buda wywnioskował, że będzie to około 400 arów.  

 

Radny Tomasz Akulicz zapytał w jaki sposób byli informowani ci handlujący, czy były wysłane jakieś 

pisma do tych osób. 

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że co dzień targowy chodzą tam przedstawiciele 

WOSiR-u pobierając opłaty i w ten sposób. 

 

Radny Tomasz Akulicz powiedział, że ludzie tam handlujący byli bardzo zaskoczeni.  

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa powiedział, że jest w kontakcie z przedstawicielką tych osób,                   

że przekazał informację o spotkaniu, które ma się odbyć w tej sprawie. Wyjaśnił, że na pewno nie 

będą podejmowane żadne decyzje, ani uchwały przed tym spotkaniem. Poinformował,                                  

że spotkanie odbędzie się w dzień targu, aby wszyscy po zakończeniu handlu mogli przybyć                          

na to spotkanie.  

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Grajnert dopytał o kwestie zadaszenia, jak miałaby zostać 

rozwiązana sytuacja poniesienia kosztów w tym temacie.  
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Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa zasugerował, żeby zrobić najpierw jedną rzecz. Powiedział,                    

że należy najpierw sprawdzić czy jest wola ze strony Rady Miejskiej. Stwierdził, że jeżeli nie będzie 

na to zgody wśród Radnych to taki pomysł nie będzie niepotrzebnie forsowany. Podkreślił,                          

że Burmistrz jedynie wykonuje uchwałę Rady, czyli ogłasza przetarg i przygotowuje całość tego 

procesu.  

 

Radny Radosław Buda poprosił o większą mobilizację kierownika i pracowników o sprzątanie                    

po odbytym targowisku. Powiedział, że mieszkańcy ul. Olchowej, Topolowej tworzą dokumentację 

fotograficzną jak to wszystko wygląda w rowie okalającym. Dodał, że w chwili obecnej jest tam 

trawa na wysokości półtora metra, więc wizualnie jest to niewidoczne. Powiedział, że należałoby 

udrożnić ten rów, żeby ciąg wodny odbywał się prawidłowo. Poinformował, że wszystkie śmieci                     

są pakowane do tego rowu przez kupców.  

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że sami handlujący powinni mieć świadomość 

obowiązku sprzątania po sobie. Dodał, że zgodnie z regulaminem wszystkie odpady, które 

przywożą powinni ze sobą zabrać. Powiedział, że należałoby złapać osoby które to robią                               

na gorącym uczynku a następnie ukarać solidną karą, aby także pozostali wiedzieli, że kara jest o 

wiele bardziej dotkliwa niż zapłata za śmieci. 

 

Radny Radosław Buda wskazał, że są do tego służby, które powinny przypilnować tego.  

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa powiedział, że sprawcy ci działają z zaskoczenia.  

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Grajnert zgodził się z wypowiedzią Burmistrza, że to przedający 

powinni kontrolować to. Powiedział, że nawet jak jest większy wiatr to śmieci same się roznoszą. 

Zasugerował, że gdyby postraszono wyższymi opłatami za śmieci, to zaczęto by zwracać                               

na to uwagę. Dodał, że jest to bardzo duży problem.  

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa zakomunikował, że jedynym wyjściem, żeby załatwić ten temat 

byłoby zamontowanie kamer na wszystkich punktach, na wysokości płotu.  

 

Radny Radosław Buda zwrócił uwagę że jest tam monitoring.  

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że nie jest on na tyle szczegółowy i umiejscowiony 

na środku. Wskazał, że gdyby monitoring był zamontowany na wysokości płotu to wtedy można 

byłoby osobę wychwycić. 

 

Radny Radosław Buda stwierdził, że może warto jakąś kamerkę internetową zamontować.  
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Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka-Fiuk podała, że to nic nie da, ponieważ 

wypożyczona została kamerka dobrej jakości, która zamontowana została w innym miejscu                             

i z niedalekiej odległości nie można było sczytać numeru rejestracyjnego samochodu. 

 

Radny Radosław Buda oznajmił, że jest od tego kierownik targowiska. Wskazał, że powinno się dać 

temu Panu jakiś kazus a następnie z tego rozliczać. Dodał, że jeżeli nie poradzi sobie z tym,                            

to należy wyciągnąć wnioski. Zakomunikował, że ten Pan jest tam już od kilku lat. Oznajmił,                         

że był moment, że było dobrze, czyli działanie wtedy było dobre.  

 

Naczelnik GKM Bartosz Skupień poinformował, że w zeszłym roku nie była pobierana opłata 

targowa w związku z czym inkasenci nie zarabiali na tej opłacie, dlatego również nie wymagano od 

nich sprzątania targowiska. Dodał, ze wówczas zlecono to firmie zewnętrznej. 

 

Radny Radosław Buda podsumował, że w takiej sytuacji należałoby zamontować profesjonalny 

monitoring, ponieważ nie ma innego rozwiązania.  

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Grajnert zasugerował, aby zapytać samych handlujących jakie 

widzą rozwiązanie w tej sytuacji. Zaproponował, aby prewencyjnie zasugerować handlującym 

wprowadzenie większych opłaty i zatrudnić firmę zewnętrzną do sprzątania skoro wtedy było 

lepiej.  

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa powiedział, że ludzie ci skoro opłacają opłatę rezerwacyjną, 

opłatę za śmieci i opłatę targową to uważają, że w tym powinien być zawarty cały serwis. 

Zakomunikował, że wszelkie odsyłanie do regulaminu, w którym nakładany jest na nich obowiązek 

zabierania ze sobą odpadów nie przyjmują do wiadomości.  

 

Radny Radosław Buda wyraził swoje zdanie, że jest za powstaniem obiektu, który wspominany 

wcześniej przedsiębiorca chciałby pobudować w tamtym miejscu. Wspomniał o możliwości 

zasugerowania przedsiębiorcy wykupienia większej części tego terenu z uwagi na konieczność 

stworzenia parkingu dla klientów. Poinformował o problemie mieszkańców związanym                                    

z organizacją ruchu przy targowisku. Wskazał, że zablokowana jest cała ul. Św. Barbary. Zwrócił 

uwagę, że są miejsca, gdzie można byłoby przenieść kupców. Wskazał, że z tyłu targowiska jest 

wykostkowany plac, oraz jest infrastruktura do tego żeby targowisko się odbywało. Podkreślił,                   

że kupcy będą walczyć o swoje dotychczasowe miejsca, ponieważ są do nich przyzwyczajeni. 

Wyraził swoje przekonanie, że po latach kupcy stwierdzą że była to dobra decyzja.  

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa przytoczył sytuację, kiedy za kadencji innego Burmistrza były 

pretensje, gdy kupcy zostali przeniesieni na inną część targowiska. Powiedział, że teraz kupcy 

chwalą sobie nowe miejsce ze względu na duży ruch. 

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Grajnert zapytał Pana Burmistrza, czy plan miejscowy pozwala                

na rozbudowę. 
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Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że jest to teren przemysłowo-usługowo-

handlowy, ale zostanie to jeszcze sprawdzone. 

 

Skarbnik Miasta Anna Podgórniak poinformowała, że przygotowywane jest zarządzenie Pana 

Burmistrza odnośnie zmian w budżecie i w związku z tym, że zostanie ono podjęte będzie musiała 

zostać złożona autopoprawka do uchwały, ponieważ zmienią się stany początkowe.  Dodała, że tak 

samo będzie musiała zostać zmieniona Wieloletnia Prognoza Finansowa.   

 

Radny Radosław Buda wskazał, że wyczytał, że w ostatnim akapicie o aktach wandalizmu 

dotyczących siłowni. Zapytał wobec powyższego jakie koszty w latach 2021-2022 zostały 

poniesione, oraz ile regresu zrobiono do sprawców. 

 

Naczelnik GKM Bartosz Skupień odpowiedział, że konkretnych kwot nie powie. Dodał, że różnie się 

to odbywa. Zakomunikował, że za każdym razem zostaje to zgłaszane. Poinformował, że czasami 

jest ustalony sprawca i rzeczywiście wtedy jest regresem taka kwota ściągana.  

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Grajnert zapytał czy ktoś ma jeszcze jakieś pytania w tym punkcie. 

Nikt nie zgłosił się.  

  

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Punkt 14 

 

Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodniczący Tomasz Grajnert zamknął 39 posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury i Sportu.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

   Protokołowała:              Przewodniczący  Komisji 

         Oświaty, Kultury i Sportu 

           

Malwina Matławska             Tomasz Grajnert  


